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Verzenddatum

2  1 DEC. 2022

Geachte heer, mevrouw,

Op 31 oktober 2022  ontvingen wij schriftelijke vragen van de fractie van de Partij van de Arbeid  
over buitenspelen in Graan voor Visch 
Onderstaand treft u de beantwoording aan.

Vraag 1
Is het college het met ons eens dat buitenspelen zowel in de zomer als in de winter toegankelijk 
en veilig moet zijn?

Antwoord:
Ja, wij zijn het hiermee eens.

Vraag 2
Zo ja, is het college het met ons eens dat de gemeente moet stimuleren dat jongeren dit ook 
kunnen doen?

Antwoord:
Ja, het gemeentelijk beleid  met betrekking tot spelen, sporten en bewegen in de openbare 
buitenruimte is er op gericht kinderen en jongeren te stimuleren om zoveel mogelijk buiten 
samen te spelen, te bewegen en elkaar  te ontmoeten, (Zie onder meer de nota van B&W, Kom 
in Beweging! - Speelruimte in de gemeente Haarlemmermeer (2021.0000181).
Vanuit dit beleidskader  beheert en realiseert de gemeente, waar ruimtelijk en financieel 
mogelijk, steeds vaker speel- en sportvoorzieningen in de openbare ruimte die in principe 
jaarrond intensief gebruikt kunnen worden. Zoals kunstgras trapvelden, verharde 
basketbalvelden  en (valdempende) ondergronden van kunstgras- of kunststof onder speel- en 
sporttoestellen. Deze kunnen ook onder minder goede weersomstandigheden door de jeugd
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(en volwassenen) gebruikt worden. Overigens worden daarnaast ook meer natuurlijke 
speelterreinen beheerd en aangelegd.

Vraag 3
De jongeren (in Graan voor Visch) gaven aan dat het een oplossing zou kunnen zijn om lichten 
met een timer te plaatsen, die 's avonds om 22:00 uitgaan zodat de bewoners geen overlast 
ervaren van het licht. Is het college bereid om te onderzoeken of dit een mogelijkheid is? Zo nee, 
waarom wil het college dit niet onderzoeken?

Antwoord:
Het verlichten van openbare speel- en sportvoorzieningen is niet standaard opgenomen in het 
gemeentelijk beleid  voor openbare verlichting en speelruimte, vanwege de kosten van aanleg, 
beheer en jaarlijkse (inmiddels sterk gestegen) kosten van energieverbruik. Ook zijn speel- en 
sportplaatsen meestal gesitueerd in de buurt van woningen waardoor gebruik van de 
voorzieningen tot laat in de avond tot geluidsoverlast voor omwonenden kan leiden.
Bij uitzondering worden sommige openbare sport-speelvoorzieningen vanwege de gunstige 
ligging en bijzondere functie, wel van verlichting voorzien zoals het Skatepark Floriande en het 
skate-basketbalveld  in het recreatiegebied  Toolenburgerplas.
Het bedoelde trapveldje in Graan voor Visch heeft een functie voor de buurt en ligt vrijwel 
direct naast een woningenblok, waardoor wij het aanbrengen van verlichting hier niet wenselijk 
vinden.

Vraag 4
Zo ja, hoe lang heeft het college nodig om uitsluitsel te kunnen geven omtrent de 
mogelijkheden?

Antwoord:
Zie het antwoord bij  vraag 3.

Vraag 5
Zijn er mogelijkheden omtrent het plaatsen van een waterpunt?

Antwoord:
Er is geen specifiek beleid  voor uitbreiding van gratis drinkwater tappunten. Als er in de 
buitenruimte een, naar inschatting, veel te gebruiken sportief-recreatieve voorziening 
gerealiseerd wordt en deze ligt nabij  druk gebruikte routes voor wandelen, fietsen, hardlopen, 
dan nemen we in zo'n project de aanleg van een watertappunt door PWN mee (kosten voor een 
periode van minimaal tien jaar  zijn € 15.000).
Overigens realiseren particuliere instanties ook wel eigen gratis watertappunten die worden 
aangesloten op de waterleiding van een gebouw zoals een sportaccommodatie, 
speeltuinverenigingsgebouw of andere maatschappelijke voorziening.
Gezien de beperkt beschikbare  gemeentelijke middelen voor speelruimte en een verwacht 
relatief klein gebruik van een nieuw openbaar watertappunt bij  het genoemde buurttrapveldje 
in Graan voor Visch, zien wij geen mogelijkheden voor het plaatsen van een tappunt.

Vraag 6
Zo nee, waarom niet?

Antwoord:
Zie het antwoord bij  vraag 5.
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Vraag 7
Zo ja, is het college dan bereid om over te gaan tot plaatsing van een waterpunt en 
op welke termijn kan dit gerealiseerd worden ?

Antwoord:
Zie het antwoord bij  vraag 5.

Vraag 8
Graag ontvangt de PvdA een inventarisatie van plekken waar al een water- en of 
lichtpunt staat bij speel- en beweegplekken en waar in de nabije toekomst mogelijk 
nog water- en lichtpunten gerealiseerd zullen worden.

Antwoord:
Op www.drinkwaterkaart.nl staan de gratis drinkwatertappunten in Haarlemmermeer  
aangegeven. In het Haarlemmermeerse Bos en Toolenburger plas gebied  kan ook water worden 
getapt bij  de toiletgebouwen en het dagkampeerterrein in deze gebieden.
Speciaal aangelegde verlichting op speel- en sportplekken is beperkt tot de twee locaties die bij 
het antwoord op vraag 2  zijn genoemd.

Vraag 9
De PvdA wil dat overal waar bewogen en gesport wordt water- en lichtpunten 
aanwezig zijn. We stimuleren hiermee sporten en bewegen in de buitenruimte en 
een veiligere omgeving. Bent u het met de PvdA eens?

Antwoord:
Nee, zoals in voorgaande antwoorden is toegelicht is het onwenselijk en niet financieel haalbaar 
om overal bij  openbare speel- en beweegplekken water- en lichtpunten te realiseren.

Wij verwachten u hiermee voldoende te hebben  geïnformeerd.

Hoogachtend,
burgemeester en wethouders van de gemeente Haarlemmermeer,
de secretaris.

Michiel Ruis
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